

Rafael Junker, a Luxembourg-born and based business professional, possesses extensive expertise in both the banking software and music industries. Since 2004, he has successfully managed Pascal Schumacher, a renowned composer, musician, and multiple award-winning artist. As the co-founder of Monday Night Productions sàrl, a comprehensive music services firm specializing in artist management, music production, label operations, and publishing, he is committed to advancing the growth and development of both his company and the local music industry.

Rafael Junker, professionnel d'affaires né et basé au Luxembourg, possède une expertise approfondie dans les secteurs des logiciels bancaires et de l'industrie musicale. Depuis 2004, il gère avec succès Pascal Schumacher, compositeur, musicien et artiste de renom, plusieurs fois récompensé. En tant que co-fondateur de Monday Night Productions sàrl, une entreprise de services musicaux complète spécialisée dans le management d'artistes, la production musicale, la gestion de label et l'édition, il s'engage à promouvoir la croissance et le développement de son entreprise ainsi que de l'industrie musicale locale.

Managing Partner at Monday Night Productions sàrl // Manager of Pascal Schumacher
Web // www.mondaynightproductions.com // www.pascalschumacher.com